

Itinerary valid from Sep '2024 onwards.

8D (CPEK8)

BEIJING/ TIANJIN + GUBEI WATER TOWN

Complimentary Hot Spring Experience



HIGHLIGHTS

- ✦ Enjoy the scenic **Gubei Water Town** whose beauty comparable to Wuzhen City
- ✦ Experience the **high speed train** from Beijing to Tianjin
- ✦ View the main venues of the Olympic Games Park, **Bird's Nest & Water Cube**
- ✦ Shopping at the busy **Wangfujing** and **Qianmen Street**
- ✦ Tour the **Great Wall** known as one of the 'Eight Wonders of the World'
- ✦ **Tour to Hutongs** which are the traditional Beijing alleyways and courtyards



MEALS

7 Breakfasts, 6 Lunches, 5 Dinners

- ✦ Quanjude Roast Duck; Youxi Beijing Flavour, Duyichu Siew Mai; Dumpling Banquet; Daheng Cantonese Cuisine; Yuxin Sichuan Flavor, Beijing mini Hotpot, Tianjin Goubuli Bun



ACCOMMODATION

- ✦ 5★ Hotel throughout

DAY 1 Dinner

Singapore ✈️ Beijing

- Assemble at Changi Airport for your flight to Beijing – the capital of Chin.
- Admire the exterior view of main venues of the National Stadium which are the **Bird Nest & Water Cube**.

DAY 2 Breakfast/Lunch/Dinner

Beijing

- **Tianmen Square** – The largest city square in the world.
- **Forbidden City** which used to be the Imperial Palace, once the home of China's emperors.
- **Qianmen Street** for shopping spree.
- **Golden Mask Dynasty** – the grand cultural show (at own expense).

DAY 3 Breakfast/Lunch

Beijing 🚗 Gubei

- **Temple of Heaven** – used for praying to the heavens for peace and good harvest during the Ming and Qing Dynasties.
- **Gubei Water Town** – Situated near Miyun county, it is regarded as the 'Wuzhen in Beijing'. Enjoy a fantastic night time in the Gubei Watertown.
- Complimentary **Hot Spring experience** (Please bring along your own swimwear). Dinner at own expenses.

DAY 4 Breakfast/Lunch/Dinner

Gubei 🚗 Beijing

- **Gubei Water Town** – Free at own leisure to explore the Water town.
- Great Wall of China, **Mutianyu Great Wall (Two way cable car incl.)** – the most beautiful section of the Great Wall, and less crowded.

DAY 5 Breakfast/Lunch

Beijing

- **Summer Palace** – Also known as the Imperial Garden.
- Take a **boat ride** over the Kunming Lake* (own expense)
- Strolling through the **Wudaoying Hutong**, understand the old lifestyle of ordinary Beijinger. Photo taken at Guozijian Street.
- **Wangfujing Street** for shopping spree.

DAY 6 Breakfast/Lunch/Dinner

Beijing 🚗 Tianjin 🚗 Beijing

- Experience the **high speed train** to Tianjin.
- **Food Alley** and New **Cultural Street** where you can taste local snacks & souvenirs.
- The **Italian Style Street** is Asia's first tourist resort with the most Italian – inspired buildings.
- Return to Beijing **by coach**.

(*Note: from Dec'24-Feb'25, Tianjin city tour will be replaced by Nanshan Ski Resort including skiing equipment).



DAY 7 Breakfast/Lunch/Dinner

Beijing

- **Beihai Park**, sandwiched between Forbidden City and Zhongnanhai, is one of the oldest, largest and best-preserved ancient imperial gardens in Beijing.
- **Yonghe Temple** (own cost), used as the residence of Emperor Yongzheng when he was a prince, is considered as the largest and most perfectly preserved lamasery in China.
- **Shichahai** (own expense) for relaxing tour.

DAY 8 Breakfast

Beijing ✈️ Singapore

- **798 Art District**, a new cultural landmark in Beijing, with its unique architectural style and strong artistic atmosphere, has become a weathervane and cultural business card for China's modern and contemporary culture and art.
- Transfer to the Airport for your flight home. We hope you have enjoyed your vacation with CTC Travel.

*NOTES:

1. **Compulsory tour: (RMB680/Adult, RMB550/Child below 1.2m):** Golden Mask Dynasty Show + Summer Palace boat ride + Shichahai + Yonghe Temple + Sanlitun. (** In case of unforeseen circumstances, Golden Mask Dynasty Show will be replaced by 'Gongfu Show**')(If boat ride not available, it will be replaced by Jingshan Park)
2. Optional Tour(RMB300/Adult & Child): Simatai Great Wall with cable car & tram car + Dinner at Gubei Town
3. Actual sequence of itinerary is subject to change without prior notice
4. In the event of discrepancy between Chinese and English itineraries, refer to the Chinese version



此行程自2024年9月开始执行。

8天 (CPEK8)

北京/天津 +古北水镇



赠送温泉体验



行程亮点

- 古北水镇 - 深度游, 尽赏‘北方乌镇’的山水风光
- 观: 奥运经典建筑‘鸟巢’、‘水立方’
- 逛: ‘中国第一街’ - 王府井大街
- 游: 五道营胡同 - 被誉为北京最“惊艳”的胡同, 是拍照打卡的好地方。
- 览: 慕田峪长城 - 中国古代世界奇迹 (双程缆车)



膳食

7顿早餐 / 6顿午餐 / 5顿晚餐

- 全聚德烤鸭; 大亨酒家, 游式京味菜; 北京都一处烧麦, 聚福湾饺子宴
- 渝信小厨川味, 特色小火锅涮肉, 天津孔府家宴狗不理包子



温馨住宿

- 全程住宿5★级酒店, 1晚古北水镇大酒店



天坛



王府井步行街

第1天 晚餐

新加坡 ✈ 北京

- 齐集樟宜机场, 乘坐豪华客机飞往中国首都—北京。
- 外观奥运主会场‘鸟巢’和‘水立方’。

第2天 早/午/晚餐

北京

- 天安门广场, 当今世界上最大的广场。
- 故宫, 又称紫禁城, 是明清两朝的皇宫锦苑, 也是目前世界上最大的宫殿建筑群。
- 前门商业街, 是北京的传统商业街。
- 晚上自费观赏大型中华文化辉煌史诗歌舞秀《金面王朝》

第3天 早/午餐

北京 ✈ 古北水镇

- 天坛, 是古代历代帝王祭天的大型场所。
- 古北水镇, 位于北京市密云县, 古建筑、民宅依水而建, 有北方乌镇之美誉。是特色休闲国际旅游度假地。
- 晚上可自费游览司马台夜长城, 在司马台长城上俯瞰小镇上的灯火人家。巍峨挺拔的司马台长城盘卧山顶云端, 明黄的灯光映衬着古城墙砖, 如金龙一般。
- 赠送一次温泉体验 (请自备泳衣), 晚餐自理。

第4天 早/午/晚餐

古北 ✈ 北京

- 上午古北水镇, 自由活动, 尽情拍照留念。
- 慕田峪长城 (含双缆), 是明朝万里长城的精华所在。慕田峪长城的构筑有着独特的风格, 三座敌楼并矗一台的正关台, 为长城之罕见。春季, 群芳争妍, 山花烂漫; 夏季, 满山青翠, 流水潺潺; 秋季, 红叶漫山, 果实累累; 冬季, 白雪皑皑, 银装素裹, 一派北国风光, 在中外享有“万里长城慕田峪独秀”的美誉。



古北水镇

第5天 早/午餐

北京

- 颐和园, 集中国古代园林与建筑艺术之大成, 是明清皇室的行宫园, 也被称为慈禧太后的后花园。
- 昆明湖游船 (自费) 位于颐和园内, 北倚万寿山, 昆明湖是其中著名的景点之一。
- 漫步五道营胡同, 被誉为北京最“惊艳”的胡同。虽然商业气息浓郁却又充斥着文艺范。有情调的特色餐厅、咖啡馆、网红小吃店等矗立胡同两旁, 是拍照打卡的好地方。
- 王府井步行街 - 自由逛街购物。

第6天 早/午/晚餐

北京 ✈ 天津 ✈ 北京

- 搭乘新干线子弹火车赴天津。
 - 文化街和食品街, 了解天津民俗, 选购富有地方特色的小吃, 天津麻花等, 及泥人张手工艺品。
 - 意式风情区是亚洲唯一具有意大利风格的大型建筑群。
 - 车游海河, 之后乘车返回北京。
- (*备注: 冬季12月开始, 取消天津的游览, 改为南山滑雪场滑雪体验, 含滑雪用具)

第7天 早/午/晚餐

北京

- 北海深度游, 北海公园位于北京市中心区, 东邻景山, 南濒中南海, 是世界上现存建园时间最早的皇家苑林。
- 雍和宫 - 北京最大的藏传佛教寺院 (自费)
- 什刹海 (自费) - 自由逛街购物。

第8天 早餐

北京 ✈ 新加坡

- 798艺术区, 北京文化新地标, 个性的建筑风格以及浓厚的艺术氛围, 已成为中国现当代文化艺术的风向标和文化名片。
- 之后依时送往机场, 乘搭国际航班飞返温馨家园—新加坡。愿您与大通旅游共度一段愉快的假期!

备注:

- 必加自费配套 (RMB680/人, RMB550/儿童身高1.2米以下): 《金面王朝》大型歌舞秀 + 颐和园游船* + 什刹海 + 雍和宫 + 三里屯 (*若《金面王朝》停演, 将以《功夫传奇》替代。冬季颐和园游船停开, 以《景山公园》替代)。
- 推荐自费: (RMB300/人, RMB300/儿童, 婴儿免费): 夜游司马台长城含缆车+电瓶车+古北水镇晚餐
- 行程顺序若有更改, 请以中国当地旅行社最后确认为准。
- 如果中文线路与英文线路不符, 请以中文线路为准。



Commonwealth Travel Service Corporation Pte Ltd 大通旅游 (新加坡) 机构有限公司
101 Upper Cross Street #02-67/68/69 People's Park Centre Singapore 058357

Email: salesupport@ctc.com.sg | Website: www.ctc.com.sg  [CTCTravel.sg](https://www.facebook.com/CTCTravel.sg)  [ctctravel.sg](https://www.instagram.com/ctctravel.sg)

For more information, please call International Hotlines: 6535 0001